
Geacht college,  
 
Afgelopen vrijdag tijdens Nedinscoplein bij Omroep Venlo werd wethouder de heer Sjors Peeters als 
portefeuillehouder Leefbaarheid, Wonen en Wijken een 3 tal stellingen voorgehouden waarvan 1 
letterlijk ``ik zou zelf best graag in Vastenavondkamp willen wonen``. 
 
Daarop antwoordde hij stellig, NEE! 
 
Dit antwoord is bij diverse bewoners van Vastenavondkamp in het verkeerde keelgat geschoten. 
 
Diverse bewoners hebben ons benaderd hoe het kan dat een wethouder, die over deze wijk gaat, zo 
stellig nee zegt zonder nadere uitleg! 
 
De reacties van de bewoners zijn voor ons aanleiding om met de volgende vragen te komen : 
 

 Deelt u onze mening dat uw antwoord zonder enig uitleg dit soort reacties kan oproepen? 

 Wilt u ons en vooral de bewoners van de Vastenavondkamp uitleggen waarom u niet in de 
Vastenavondkamp zou willen wonen? 

 Wanneer en wat moet er veranderen waardoor Vastenavondkamp voor u wel een optie 
wordt om daar te gaan wonen? 
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